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Abstract (en)
The facade covering comprises horizontal waling which is fixed onto the support wall (4) and each wale comprising a vertical flange (2) forming
a support face against the support to be covered and at least one web (8) projecting from this flange. This web is perforated at regular intervals,
these perforations having a relatively large surface and being associated with means (14) for directing and draining water. Cladding panels (24,
26) are carried by end borders of the webs (8) and are thus separated from the support by a ventilated- air layer in which water, from rain or from
condensation, is collected and ducted to the outside. <IMAGE>

Abstract (fr)
Le revêtement de façade comporte un lit de lisses horizontales fixées sur le mur de support (4) et comportant chacune une aile verticale (2) formant
une face d'appui sur le support à revêtir et au moins une âme (8) en saillie à partir de cette aile. Cette âme est perforée à intervalles réguliers, ces
perforations ayant une surface relativement importante et étant associées à des moyens (14) de guidage et d'évacuation de l'eau. Des plaques de
parement (24, 26) sont portées par des rebords d'extrémité des âmes (8) et séparées ainsi du support par une lame d'air ventilée dans laquelle
l'eau, de pluie ou de condensation, est receueillie et canalisée vers l'extérieur.
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